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中国太平洋财产保险股份有限公司 

货运保险（集成电路行业专属）附加隐藏损失条款（90天） 

（注册号：C00001431622022090835233） 

It is understood and agreed that in respect of shipments insured hereunder 

which are received at destination but not unpacked, this policy is extended to 

cover losses arising from perils insured against while in transit, which are not 

ascertained until the opening of the packages, provided such opening occurs not 

later than ninety (90) days after arrival at destination and, in the absence of 

proof to the contrary, such losses are to be considered as having occurred during 

the voyage covered under this policy. 

Nothing contained herein, however, shall be construed to limit the coverage 

elsewhere provided herein. 

兹经双方同意并约定，如果被保险货物在到达目的地后没有立即开箱检查，本保险扩展

承保直至开箱后才被发现的在运输过程中由承保风险引起的损失，如过该货物是在到达目的

地后 90 天之内开箱的。只要没有相反的证据，该损失就可视作在被保险承保的航程中发生

的。 

无论如何，本条款将不会被解释为对本保险承保条件的限制。 

本保险单所载其他条件不变。 
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